

088

Renfrew—Nipissing— Pembroke

Population: 103,495

Consisting of:

- (a) the County of Renfrew;
- (b) the City of Pembroke; and
- (c) that part of the Territorial District of Nipissing lying southerly and easterly of a line described as follows: commencing at the northeast corner of the geographic Township of Deacon; thence westerly and southerly along the northerly and westerly boundaries of said geographic township to the northeast corner of the geographic Township of Lister; thence westerly, southerly and easterly along the northerly, westerly and southerly boundaries of said geographic township to the northwest corner of the geographic Township of Anglin; thence southerly along the westerly boundary of the geographic townships of Anglin, Dickson and Preston to the northerly boundary of the geographic Township of Airy; thence westerly along said boundary to the northeast corner of the County of Haliburton.

088

Renfrew—Nipissing— Pembroke

Population : 103 495

Comprend :

- (a) le comté de Renfrew;
- (b) la ville de Pembroke; et
- (c) la partie du district territorial de Nipissing située au sud et à l'est d'une ligne décrite comme suit : commençant à l'angle nord-est du canton géographique de Deacon; de là vers l'ouest et vers le sud suivant les limites nord et ouest dudit canton géographique jusqu'à l'angle nord-est du canton géographique de Lister; de là vers l'ouest, vers le sud et vers l'est suivant les limites nord, ouest et sud dudit canton géographique jusqu'à l'angle nord-ouest du canton géographique d'Anglin; de là vers le sud suivant la limite ouest des cantons géographiques d'Anglin, Dickson et de Preston jusqu'à la limite nord du canton géographique d'Airy; de là vers l'ouest suivant ladite limite jusqu'à l'angle nord-est du comté de Haliburton.